
 

Notulen Bestuursorgaan KBF 

13.3.2023. 
 

De bijeenkomst verliep hybride (via Teams). 

Aanwezigen: Yanick Bos, Frank Stevens, Hans Kok, Paul Leysen, Nicole Vyncke, Sam De 

Smet, Paul Verzele, Bruno Vermeeren, Herman De Kegel (notulen) 

digitaal: 

Liselotte De Bruyn (agendapunt 1) 

Afwezig: Jan Cools 

Agendapunten: 

1. Kennismaking met Liselotte De Bruyn - topsportcoach 

2. Goedkeuring notulen Bestuursorgaan 6.2.2023 

3. Ledencijfers 

4. Communicatieadviezen LinkInc 

5. Voorbereiding Algemene Vergaderingen KBF en KB-P 

6. Gedragscode bestuurders 

7. Lidgeld 2024 

8. Opvolging lopende dossiers: 

8.1. Chaveehut 

8.2. Hutten - operationele kosten 

8.3. 2de Federatie API 

9. Varia 

9.1. NKBV - bilateraal overleg 

9.2. Topsportschool Antwerpen 

9.3. Mount Classic 

1. Kennismaking met Liselotte De Bruyn - topsportcoach. 

Tijdens een digitale ontmoeting stelt Liselotte De Bruyn, topsportcoach, zichzelf voor evenals 

haar manier van werken. 

Liselotte trad in dienst in het najaar 2022. D.m.v. een brede bevraging op 7 verschillende 

domeinen werd samen met de coaches, atleten en experts een diepgaande analyse gemaakt 

van Het BCT (Belgian Climbing Team). Op basis hiervan werden KT- en LT objectieven en 

een visie uitgewerkt evenals de BCT-waarden bepaald. 

Begin 2023 werd van start gegaan met het omzetten ervan in de praktijk. Het objectief is 

meer top 8-plaatsen op elke internationale competitie. en een wijziging van de aanpak (bv. 

co-creatie, samenwerking over de gewestelijke grenzen, taakverdeling van de coaches, 

acties op 7 verschillende domeinen, enz… 

Dit alles wordt door Liselotte verduidelijkt aan de hand van voorbeelden op vlak van de 

trainingen. 



1 

Verder wordt het kwalificatietraject richting Olympische Spelen 2024 toegelicht evenals de 

kwalificatiekansen van een aantal individuele atleten. 

Tenslotte verduidelijkt Liselotte haar visie op de job van topsportcoach. 

In een vragenronde komen volgende items aan bod: 

● de taakverdeling tussen de directeur topsport en de topsportcoach 

● evaluatiemoment van de aanpak  

Beslissing: 

● resultaat evaluatie agenderen BO november-december 2023  

2. Goedkeuring notulen Bestuursorgaan 6.2.2023. 

De notulen worden zonder opmerkingen goedgekeurd.  

3. Ledencijfers. 

Het ledenaantal bedraagt momenteel ruim 80% van wat vooropgesteld werd in de begroting 

2023. Bovendien moet het aanschrijven nog gebeuren van de sporters die hun lidmaatschap 

(nog) niet hernieuwden. 

Beslissing: 

● de mogelijkheid nagaan een analyse te maken van de sporters die hun lidmaatschap 

niet hernieuwden. 

4. Communicatieadviezen Link Inc. 

De implementatie van de communicatieadviezen Link Inc worden voorgesteld. 

Werden recent doorgevoerd: 

● de aanbevelingen m.b.t. afbeeldingen 

● profilering met meer nadruk op verbinding en avontuur 

● verwijzing naar de geformuleerde kernwaarden 

● meer aandacht voor de ‘niet-gebonden’ sporter 

Zaken die werden opgestart: 

● aanvraag offertes voor rebranding 

● opleiding MS Teams voor de medewerkers 

Adviezen die ingepland werden: 

● zomer 2023: 

○ het uitwerken van de rebranding 

○ een functionele analyse voor een nieuwe website met input van het KBF-

team, bestuursorgaan & clubs 

○ herformulering missie en visie ((i.k.v. traject Beleidsplan 2025-2028) 

○ uitrol MS Teams als communicatieplatform clubbesturen 

● najaar 2023: 

○ opvragen offertes ontwikkeling website 

○ (voorbereiding) implementatie nieuwe huisstijl, incl. communicatie naar de 

clubs 
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● 2024: 

○ ontwikkeling nieuwe website 

○ uitwerken concept tijdschrift met input KBF-team, bestuursorgaan en clubs 

● 2025: 

○ uitrol nieuw tijdschrift 

○ uitrol nieuwe website 

5. Voorbereiding Algemene Vergaderingen KBF en KB-P. 

5.1. Agendapunten clubs. 

Er werden door de clubs geen nieuwe agendapunten ingediend. BPA vertolkte een 

standpunt m.b.t. de Dag van de Bergsporter. Ze werden uitgenodigd dit naar voor te 

brengen op de Algemene Vergadering onder het agendapunt ‘Jaarverslag 2022 - 

Uitdagingen 2023’. 

5.2. Aanwezigheden. 

Alhoewel het quorum aanwezigheden bereikt is, blijken een aantal clubs hun 

aanwezigheid nog niet te hebben bevestigd. 

Beslissing:  

● reminder bezorgen aan clubs  

5.3. Huishoudelijk Reglement - amendementen. 

WCL diende 1 vraag en 1 amendement in. 

Beslissingen: 

● het ingediende amendement bezorgen aan de clubs  

● het standpunt van het BO toelichten op de Algemene Vergadering  

● de vraag beantwoorden op de Algemene Vergadering  

● het amendement toevoegen aan de te stemmen punten  

5.4. Klachtencommissie. 

Beslissing: 

● samenstelling Klachtencommissie: 

○ Lus Van den Bossche (ombudspersoon) 

○ Yanick Bos (voorzitter) 

○ Bruno Vermeeren (notulist) 

○ Paul Verzele (effectief lid) 

○ Nicole Vyncke (effectief lid) 

○ Paul Leysen (plaatsvervanger) 

○ Herman De Kegel (plaatsvervanger) 

● op de Algemene Vergadering de nieuwe samenstelling van de 

Klachtencommissie ter stemming voorleggen  
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6. Gedragscode bestuurders. 

Het document ‘Gedragscode bestuurders’ wordt door alle bestuurders ondertekend.  

7. Lidgeld 2024.  

In voorbereiding van de bijeenkomst ontvingen de bestuurders een document met een 

voorstel voor het lidgeld 2024 en het invoeren van een sociaal tarief. 

In een uitgebreide bespreking komen volgende items aan bod: 

● de kostenposten die als basis dienen voor de berekening van het lidgeld 

● toepassing ervan op het lidgeld 2024 

● criteria, bedrag en mogelijke weerslag van het invoeren van een sociaal tarief  

Beslissing: 

● de nieuwe tarieven meedelen op de Algemene Vergadering  

● goedkeuring clubaandeel lidgeld en sociaal tarief agenderen op de RvCA-

bijeenkomst 17.5.2023  

8. Opvolging lopende dossiers. 

8.1. Chaveehut. 

De werken i.k.v. de brandveiligheid worden eerstdaags aangevat. Naar de bezoekers 

van de hut zal gecommuniceerd worden dat er werken aan de gang zijn. 

Er is een oplossing uitgewerkt om te zorgen dat de rotswerkers - en enkel zij - hun 

maaltijd kunnen bekomen. 

8.2. Hutten - operationele kosten. 

Beslissing: 

● een budget voor operationele kosten kan worden afgesproken tussen de 

huttenverantwoordelijke en de penningmeester   

8.3. 2de federatie-API. 

De federatie-API vraagt het voorzien van een mede-API. Dit zowel als klankbord en 

als backup. 

Beslissingen: 

● bevragen VSF binnen ‘Shared Services’  

● op de Algemene Vergaderingen de clubs bevragen naar mogelijke kandidaten 

onder de club-API’s  

● opleiding  club-API tot federatie-API wordt bekostigd door KBF 
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9. Varia. 

9.1. NKBV - bilateraal overleg. 

Op een recent bilateraal overleg met NKBV werden o.a. volgende zaken besproken: 

● rotswerking: samenwerking rotsbeheer, uitwerken van een 

gemeenschappelijke standaard voor de kwaliteit van de equipering van de 

rotsen, reservatiesysteem, kledij rotswerkers. 

● in tegenstelling tot sommige geruchten heeft NKBV totaal geen plannen zelf 

1 of meerdere massieven in België te verwerven 

● samenwerking rond opleidingen Via Ferrata 

● samenwerking rond internationale fora 

● delen filmpjes met ondertiteling AÖ 

● gezamenlijke realisatie filmpjes over de rotsmassieven in België 

9.2. Topsportschool Antwerpen. 

Beslissing: 

● verkennend contact kan worden genomen met de Topsportschool Antwerpen 

om te polsen naar uitbreidingsplannen 

9.3. Mount Classic. 

Na de jongste BO-bijeenkomst werd een gesprek gevoerd over de prijssetting voor 

clubleden en niet clubleden om bij de clubs eenzelfde prijsverschil te hanteren voor 

activiteiten van Mount Classic. 

9.4. BK Ski-mountaineering. 

Aan het BK namen 28 sporters deel, waarvan slechts 7 lid waren van KBF. 

 
Volgende bijeenkomst: zaterdag 25.3.2023 onmiddellijk na de Algemene Vergadering 


